
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 22. 10. 2018 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Bartošek, Křenek, Šrubařová, Kohoutková, Malinka, 

Holub, Regner, Rebok, Vičar, Krejčí, Antol, Kolovratník, Mazánek (prezentace viz 

bod 1) 

Omluveni: Zeman 

1. Zpráva o iniciační fázi projektu správy IT služeb na MU 

 M. Antol a A. Kolovratník informovali o stavu projektu pro podporu IT služeb na 

MU – cílem je zlepšit stav podpory poskytování IT služeb a spolupráce mezi IT 

složkami MU. Klíčovou aktivitou je IT helpdesk, který navazuje na pozitivní 

výsledky budovaného katalogu IT služeb na MU. Pro všechny aktivity projektu, 

(katalog IT, helpdesk IT, komunita IT a konfigurační databáze) budou doplněny 

monitorovací indikátory, které pomohou měřit vývoj poskytovaných služeb. 

Další zpráva bude podána na jednání kolegia v půlce prosince. 

 

2. Zprávy z uplynulého týdne 

 M. Veselý informuje o schůzce konané 19. 10. na RMU s tématem autorských 

práv ve vztahu k systému a firmě Magion.  

 M. Veselý dále informuje o vývoji ohledně přípravy projektu do výzvy MŠMT 

k digitalizaci VŠ (schůzka v Ostravě 17. 10. za účasti CESNETu, za ÚVT 

J. Kohoutková): přichází pozitivní vyjádření o účasti v projektu z jednotlivých 

VŠ. Dnes se bude konat schůzka M. Veselého s prorektorem Bulantem. Ředitel 

informuje o proběhlém jednání s firmou Sefira ohledně podpisových certifikátů. 

 

3. Úkoly z minulých kolegií 

 MediMeD – O. Dostál informuje, že přechod na novou konfiguraci je ve stand-

by režimu. Momentálně se potvrzuje potřeba posílení oddělení sítí. 



  

4. Zprávy od divizních 

 Tajemnice informuje o průběhu veřejné zakázky na datová úložiště. 

 Tajemnice upozorňuje, že převody nevyčerpané dovolené do dalšího roku jsou 

možné pouze z nutných provozních důvodů. Ředitel apeluje na všechny 

zaměstnance, aby si vyčerpali dovolenou v daném roce, žádosti  o převod musí 

mít jasnou vazbu na pracovní vytížení v tomto roce. 

 Úhrada angličtiny pro zaměstnance ÚVT – bude realizováno ze sociálního 

fondu a zohledněno v odměnách za listopad. Ředitel očekává, že v dalším běhu 

již bude dořešena otázka přímého hrazení zaměstnanci. 

 J. Kohoutková informuje, že byl podán návrh projektu CRP 2019. 

 K. Malinka informuje o proběhlém setkání 15. 10. se zástupci fakult ohledně 

nákupu antivirových programů. Zašle podklady řediteli, který bude téma 

prezentovat na jednání Rady pro IT 26. 10. 

 A. Křenek informuje o účasti na workshopech 17. – 18. 10. k projektům H2020 

v rámci Grants Week 2018. 

 B. Regner informuje o plánovaném přepojování webů na novou grafiku v rámci 

Jednotného vizuálního stylu. 

 

5. Různé 

 Výjezdní zasedání vedení ÚVT 7. – 8. 11. – byla upřesněna forma plánovaného 

programu. 

 Organizaci výjezdního zasedání v dubnu 2019 bude zajišťovat G. Dostálová, 

ředitel jí poskytne návrhy místa konání pro bližší domluvu hotelu.  

 

 
Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU 


